
NUORET VAIKUTTAJAT -TYÖRYHMÄN KOKOUS 9/2024   
  
ESITYSLISTA  
Aika:  Keskiviikko 9.10.2024 kello 17.00  
Paikka:  Teams-etäkokous  
  
Kutsuttu:  
Micaela Andersin  
Erika Kähönen  
Sami Siltakorpi  
Netta Tuominen 
Minna Peltonen, vierailija toimistolta 
Kaisa Kähö, toimiston edustaja  
  
KÄSITELTÄVÄT ASIAT  
  

1. Kokouksen avaus, sihteerin valinta ja esityslistan vahvistaminen  
Puheenjohtaja Micaela avasi kokouksen klo 17.03. Valittiin sihteeriksi Sami. 
Esityslista vahvistetaan. 
 

2. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen  
Edellinen pöytäkirja hyväksytään. 
 

3. Minna Peltosen osuus 
Kokouksen vierailija toimistolta Minna Peltonen alustaa kysymyksiä ja pohdintaa 
ratsastuksen tulevaisuuteen liittyen.   
 
Keskustelussa esille nostettuja teemoja: 
- Kustannusrakenteen kasvaminen 
- Hevosten pitopaikkoihin liittyvän sääntelyn lisääntyminen 
- Hevosen itse omistamisen vähentyminen 
- Yhteishevoskäytön kasvaminen  
- Kaupungistuminen 
- Vastuullisuus 
- Ulkoinen tarkkailu  
- Eettisyys 
- Asiakkaiden luottamuksen määrä alan ammattilaisiin.  
- Keskustelin merkitys.  
- Ei pystytä toimimaan yhdessä, alan pirstaloituminen.  
- Sosiaalisessa mediassa kiistely. 
- Lajin ulkopuolisten näkemykset lajia kohtaan. 

  
Alan vahvuuksia: 

- Hevosen kanssa on pakko olla läsnä.  
- Ratsastuksen eri pedagogiset muodot.  
- Hevosihmisten monipuolisuus.  
- Monipuoliset ammattivaihtoehdot hevosalalla. 



4. Nuorisotiimien etätapaaminen  
Etätapaaminen on 19.10.2024. Pohditaan tapaamisen teemaa.  
 
Voitaisiin antaa hevosharrastuksen markkinointiin ja viestintään liittyvä tehtävä. 

  
Etätapaamisessa pitäisi myös miettiä, miten saadaan NAPUn toimintaa 
aktivoitua.  
 
Sovitaan ensi viikolle suunnittelupalaveri. 
 
Ollaan puhuttu myös nuorisotiimien terveisien lähettämisestä ratsastajainliiton 
toimistolle. Terveiset voisi lähettää aina kauden lopussa tai puoli vuosittain. 

 
5. Nuorisotiimien haku  

Napulaiset ovat tietoisia päivämääristä ja hakuprosessi selkeä. 
 

6. HIHS  
Vapaamuotoisempi kokous, ei tiukkaa asialistaa. 
 

7. Muut asiat  
Viestintätiimillä on ollut strategiapalaveri. Suunnitelman esittely HIHSissä. 
 
Napusta toivottiin kuvapankkia käyttöön nuorisotiimien hakuun liittyen.  

 
8. Kokouksen päättäminen  

  
  Puheenjohtaja Micaela päätti kokouksen klo 18.56. 
  


